
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.3.2023           
 

Protokół Nr 49/23 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 21 marca 2023 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1215. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Bierżyn Paweł, Charyton 

Stanisław, Falkowski Emil, Grabowska Maria, Grodzki Krzysztof, Grygoruk Krzysztof, Hryniewicki Tomasz, 

Sulima Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur Maciej, Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski 

oraz Skarbnik Miasta – Anna Szkoda. W posiedzeniu uczestniczyła także w trybie zdalnym Sekretarz Miasta – 

Tamara Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grodzki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 48/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 lutego 2023 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 48/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 lutego 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 48/23 z posiedzenia Komisji w dniu 

21 lutego 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 48/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 lutego 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grodzki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół Nr 48/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 lutego 2023 r. został przyjęty.   

 

Na posiedzenie przybył Członek Komisji – Krzysztof Grodzki. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 

12 członków komisji.  

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bielsku Podlaskim w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Członek Komisji Tomasz Hryniewicki stwierdził, że w przedłożonej informacji można znaleźć wszystko, co 

jego zdaniem jest potrzebne. Dodał, że jednak brakuje mu na dzisiejszej Komisji obecności Pani Dyrektor. 

Poprosił o wyjaśnienie co skłoniło Panią Dyrektor do tego, aby przyznać tytuł „„Przyjaciela Bielskiego Domu 

Kultury” i uhonorować „Statuetką Anioła” Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Bielsku 

Podlaskim? Jednocześnie radny poprosił o przedłożenie na najbliższą sesję Rady Miasta zestawienia kosztów 

faktur miesięcznych za centralne ogrzewanie dostarczane do Bielskiego Domu Kultury w latach 2021-2022 

oraz za pierwsze miesiące 2023 r.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski wyjaśnił, że Pani Dyrektor, ani żaden inny dyrektor jednostki nie jest 

obecny z tego względu, że nie ma praktyki zapraszania dyrektorów na komisję. Kiedyś była taka praktyka, ale 

niektórzy dyrektorzy siedzieli cały dzień na komisjach i nie otrzymywali żadnego pytania.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima zwrócił uwagę, że w BDK-u na partnerze jest lokal usługowy, który nie jest 

wynajęty od dłuższego czasu.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski odpowiedział, że będzie wynajmowany, tylko jest to jeszcze temat 

„świeży”. To jest nowy najemca, umowa powinna zostać podpisana na dniach. Pani Dyrektor ma trochę 

„związane ręce”, ponieważ to ma być najemca, który będzie płacił, bo tak zobowiązuje projekt.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima podziękował za odpowiedź i wyjaśnił, że chciał o to zapytać, bo gdyby nie był 

wynajmowany, to byłaby okazja wypracowania jakiejś formuły między Urzędem Miasta i BDK, gdzie miasto 

mogłoby być promowane, mogłyby się tam znajdować materiały promocyjne. Jeżeli temat jest jednak 

rozwojowy, to można uznać, że nie było pytania.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki idąc śladem wypowiedzi radnego Tomasza Sulimy stwierdził, że już 

dość dawno rozmawiamy o miejscu spotkań dla bielskich seniorów. Swego czasu dość mocno dyskutował 

razem z radną Danutą Karniewicz o wydzieleniu lokalu, gdzie seniorzy mogliby się spotkać na przysłowiową 

kawę lub herbatę i porozmawiać. Może pomysł radnego Tomasza Sulimy jest właśnie dobry, aby BDK 

„przytulił” seniorów i umożliwił np. przeprowadzenie dwa razy w tygodniu takich otwartych spotkań. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że Miejska Rada Seniorów korzysta nieodpłatnie z 

uprzejmości Bielskiego Domu Kultury i spotyka się w tzw. „pokoju narad” na pierwszym piętrze.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   

 

Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bielsku Podlaskim w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   

 

Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Bielsku Podlaskim w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   

 

Informacja z działalności Pływalni Miejskiej „Wodnik” w Bielsku Podlaskim w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   

 

Informacja z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Bielsku Podlaskim w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.   

 

Sprawozdanie roczne z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny, w tym Programu Wspierania Rodziny 

w Bielsku Podlaskim za rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Bielsku Podlaskim. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Bielsku Podlaskim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wawulski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie trybu i 

sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023-2036. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2036..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Tomasz Sulima stwierdził, że w jego opinii takie inicjatywy cieszą nie tylko radnych, ale 

również mieszkańców. Wstępny raport jest bardzo ogólny, ale rozumie, że takie ma charakter. Przypomina 

mu to sytuację pociągu, który odjeżdża i warto zrobić wszystko, aby nam nie odjechał. Wszyscy doskonale 

wiemy z czym mierzy się Miasto oraz szerzej jako cały region. Ze swojej strony chciałby zmobilizować 

Burmistrza oraz wszystkich radnych, aby coś z tego mieć jako Miasto. Zapytał w jaki sposób ta strategia 

będzie finansowana? Na ile możliwym jest, aby taki impuls mógł nastąpić dla naszego miasta?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że Inny Instrument Terytorialny jako porozumienie to 

jest novum jeśli chodzi o możliwość pozyskiwania pieniędzy przez samorządy. Na terenie naszego 

województwa uchwałą sejmiku zostały powołane 4 partnerstwa. Nasze partnerstwo południowo-

wschodniego podlasia obejmuje wszystkie gminy i starostwa powiatowe z terenów powiatu bielskiego, 

hajnowskiego, siemiatyckiego oraz dwie gminy z powiatu białostockiego – gmina Gródek i gmina Michałowo. 

Jeśli chodzi o możliwość pozyskania pieniędzy, podpisana umowa o dofinansowanie pomiędzy 
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Województwem Podlaskim a Komisją Europejską przeznacza pieniądze pozakonkursowe dla partnerstw. Na 

tę perspektywę unijną jest to 20 mln euro na 4 partnerstwa. Nasze partnerstwo jest największe i skupia 31 

podmiotów. Ma też największą liczbę mieszkańców. Drugie największe partnerstwo skupia ok. 20 

podmiotów, natomiast pozostałe mają ok. 6-8 podmiotów. Tak więc równy podział środków nie znajduje 

uzasadnienia. Niemniej jednak, to są pieniądze bezkonkursowe. Opracowano kilka obszarów, w których 

nasze partnerstwo chciałoby realizować przedsięwzięcia. Na ostatnim zebraniu członków partnerstwa 

niejednogłośnie jako bezkonkursowy został wybrany projekt dotyczący gospodarki odpadami. Nie zamyka to 

jednak możliwości ubiegania się z innych programów, czy to unijnych, czy krajowych. Ustami Pani Dyrektor 

Sarosiek potwierdzono, że będą dodatkowe punkty dla członków partnerstw, jeżeli te problemy będą 

rozwiązywały problemy nie jednego samorządu, tylko szerszej grupy. Pan radny ma rację, że jest to 

dokument dosyć ogólny, ale on musi być ogólny, bo to jest wynik konsensusu 31 podmiotów. Nie można 

„brutalnie” wpisywać tego, co chciałby zrobić w Bielsku, bo za tym nie zagłosuje np. rada gminy Czyże, 

Perlejewa, czy Michałowa. Ogólność zapisów wynika też z tego, że nie było wiadomo i dalej nie wie na jakie 

konkursy będzie można składać pieniądze. Jeżeli jest to w miarę ogólnie napisane, to jest szansa, że będzie 

można skorzystać i z takich i z innych pieniędzy. Póki co rozpoczęte są procedury konkursowe z Programu 

Operacyjnego „Polska Wschodnia”, a za chwilę rusza „FEnIKS”. Na razie nie ma jeszcze wytycznych za 

dodatkowe punkty dla partnerstw, ale z tego co jest pewne, to jest ten projekt bezkonkursowy, gdzie nie 

trzeba będzie się ścigać na punkty, tylko te pieniądze zostaną przekazane dla naszego partnerstwa.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

opracowania i wdrożenia strategii IIT Partnerstwa Południowo-Wschodniego Podlasia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie miasta Bielsk Podlaski maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 

w miejscu sprzedaży. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie miasta Bielsk Podlaski maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w 

miejscu sprzedaży. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

PRZECIW (1) 

Stanisław Charyton 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Emil Falkowski, Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty 

targowej, zasad poboru oraz terminów płatności. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, 

zasad poboru oraz terminów płatności..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, 

Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Charyton, Tomasz Hryniewicki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 

Podlaski..  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, 

Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 

Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr 

Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Hryniewicki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś chciałby zgłosić kandydaturę do Komisji Rewizyjnej? 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Bielsk 

Podlaski..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, 

Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Irena Zawacka-Prystupa 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, 

Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Członek Komisji Tomasz Sulima poinformował, że chciałby zabrać głos w tej sprawie jako członek Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja poświęciła tej skardze aż 5 posiedzeń, co jest chyba rekordem w tej 

kadencji. Ta sprawa jest złożona, a uzasadnienie obszerne. Od siebie chciałby powiedzieć, że częściowo 

rozumie logikę wyjaśnień Dyrektora MOPS. Wniosek o wypłatę dodatku węglowego został złożony na 

niewłaściwym formularzu, natomiast nowe światło na tą sprawę rzuciło stanowisko prawne przedłożone 

przez Kancelarię Prawną. Z pomocą ww. stanowiska Komisja przedłożyła projekt uchwały uznający skargę za 

zasadną. Nie zachowano przepisów prawa jeśli chodzi o poinformowanie na piśmie w wezwaniu o terminie 

14 dni, co wynika z odpowiednich przepisów. Wezwanie nie zostało również doręczone w sposób skuteczny. 

Jak najbardziej mieszkaniec miał prawo zaskarżyć tą decyzję, chociaż nie jest wnioskodawcą. To, że ten 

dodatek węglowy występuje po raz pierwszy może usprawiedliwiać postawę MOPS-u – doszło do błędu 

ludzkiego, ale trzeba brać pod uwagę to, że w poczuciu jego i Komisji doszło do szkody na rzecz mieszkańca i 

wnioskodawczyni. Dlatego Komisja postanowiła przedłożyć projekt uchwały uznający skargę za zasadną, ale 

to oczywiście Rada Miasta podejmie decyzję.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że sytuacja jest kuriozalna – niezależnie czy skarga zostanie 

uznana za zasadną czy bezzasadną, to wnioskodawca i tak nie dostanie żadnych pieniędzy. Jest już po 

terminach, także nawet uznanie skargi za zasadną nie oznacza, że wnioskodawcy zostaną wypłacone 

jakiekolwiek pieniądze. Niestety, tak jak powiedział radny Sulima, to był błąd ludzki, co się zdarza. Natomiast 

problem jest gdzie indziej, a mianowicie problemem jest tworzenie prawa „na kolanie”, na szybko. Zostało 

wydane rozporządzenie z innym wzorem formularza. Mija tydzień i już jest inny wzór formularza i na tym 

cierpią konkretni ludzie. W tym wszystkim najbardziej bolesne jest właśnie to, że wnioskodawca i tak nie 

otrzyma żadnych pieniędzy.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki w odniesieniu do słów Burmistrza Miasta o pisaniu prawa „na kolanie” 

zauważył, że co roku wszyscy składają deklaracje PIT, niektórzy składają deklarację CIT-8 i tak dalej. W 

każdym roku jest inny wzór tych dokumentów, czego my wszyscy musimy pilnować, ponieważ zdając coś na 

niewłaściwym wzorze niestety będzie to odrzucone.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (7) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr 

Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do papierowej wersji 

protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją. 

 

Do pkt. 7 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował, że do Komisji wpłynął wniosek Komendy Powiatowej 

Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski zakupu radiowozu. Kwota 

dofinansowania to 27.900 zł. Komisja została poproszona o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie 

(wniosek stanowi załącznik nr 3 do papierowej wersji protokołu). Następnie otworzył dyskusję w 

przedmiotowym punkcie. 

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki stwierdził, że chciałby przekazać to, co przekazali mu mieszkańcy w 

różnych rozmowach. W ostatnich latach nie było patroli pieszych, na co zwrócono uwagę. W opinii 

mieszkańców lepiej jest przeznaczać pieniądze na patrole piesze niż na zakup samochodów, których koszt 

powinno pokrywać Ministerstwo Spraw Wewnętrznych. Podkreślił, że to jest głos mieszkańców, natomiast 

osobiście na razie nie ustosunkuje się do tego. Mieszkańcy jednak proszą o patrole pieszo-rowerowe i uważa, 

że jest to logiczne i warte rozpatrzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił się z pytaniem jakie jeszcze samorządy dofinansowują ten 

zakup? Czy jest finansowanie z ministerstwa odpowiedzialnego za nadzór nad Komendą Powiatową Policji w 

Bielsku Podlaskim? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że ma wiedzę taką, jaka została przedstawiona we 

wniosku. Żadnej dodatkowej wiedzy w tym zakresie nie posiada, natomiast ta kwota jest wyliczona z 

proporcji wielkości budżetów. Jeśli gmina ma mniejszy budżet to dokłada mniej, jeśli ma większy to ta kwota 

już będzie inna. Z tego co Pan Komendant mówił, Policja w Bielsku stara się o więcej niż jeden samochód. 

Jeden byłby ze środków samorządowych, natomiast drugi miałby być z pieniędzy ministerialnych. Tyle wie na 

ten temat i taką wiedzą dzieli się z radnymi.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w przedmiotowej sprawie, Przewodniczący Komisji Piotr 

Wawulski zamknął dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie wniosku Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o wsparcie finansowe przez Miasto 

Bielsk Podlaski zakupu samochodu osobowego (oznakowanego radiowozu).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Emil Falkowski, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Sulima, 

Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek  Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim o 

wsparcie finansowe przez Miasto Bielsk Podlaski zakupu samochodu osobowego (oznakowanego 

radiowozu). 

 

Członek Komisji Tomasz Sulima poinformował, że chciałby poruszyć kwestię bieżącego utrzymania dróg po 

zimie. Nie wszystkie nasze drogi wyglądają tak, jakbyśmy sobie tego życzyli. Na pewno będą miejsca, które 

będą wyglądały coraz gorzej i bieżące utrzymanie może nie pomóc. Ma na myśli np. ul. Dubiażyńską – 

ogólnie jest zaskoczony stanem nawierzchni, ale to raczej „pieśń przyszłości”. Natomiast tam gdzie możemy, 

to wolą mieszkańców jest to, żeby te drogi były na bieżąco naprawiane, szczególnie ma na myśli drogi 

gruntowe.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że w wyniku przeprowadzonych przetargów wyłoniono 

już wykonawcę na utrzymanie dróg o nawierzchni gruntowej. Od ubiegłej środy już są wykonywane prace. 

Na początku zajęto się krótkimi uliczkami, żeby można było je zrobić „od A do Z” korzystając z dogodnego 

okienka pogodowego. Niemniej jednak wszystkie drogi o nawierzchni gruntowej sukcesywnie będą 

naprawiane. Na poprzedniej Komisji wspomniał, że w ubiegłym tygodniu w trakcie wykonywania prac zepsuł 

się walec. Przed rozpoczęciem Komisji Inwestycji nie zdążył dopytać pracownika czy walec został już 

naprawiony. Odnośnie dróg o nawierzchni bitumicznej jest problem, ponieważ w wyniku ogłaszanych 

przetargów wykonawcy dają dużo wyższe ceny. Spróbowano ogłosić jeszcze jeden przetarg z ograniczeniem 

zakresu robót, żeby takiego wykonawcę znaleźć. Pewne rzeczy można zrobić swoimi pracownikami, ale to 

dotyczy łatania mniejszych dziur asfaltem na zimno. Większe prace np. dotyczące wycięcia fragmentu 

nawierzchni musi robić firma z odpowiednimi kwalifikacjami.  

 

Członek Komisji Tomasz Hryniewicki stwierdził, że na łatanie dziur za pomocą tzw. zimnego asfaltu jest już 

chyba za późno. Teraz trzeba łatać asfaltem na gorąco, żeby te naprawy były trwalsze. Przypomniał, że bodaj 

na sesji styczniowej prosił naprawę odcinka ul. 3 Maja od strony al. Piłsudskiego, gdzie dziury są naprawdę 

duże.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował, że zgłosił się do niego mieszkaniec z ul. Piłsudskiego, 

który „wojuje” z Przedsiębiorstwem Komunalnym. Została mu odcięta woda, Pan Burmistrz chyba wie o co 

chodzi, bo mieszkaniec kilkukrotnie przychodził do Burmistrza wraz z żoną w tej sprawie. Padały 

zapewnienia, że woda musi być i Przedsiębiorstwo ma je zapewnić. Woda została odcięta dwa lata temu, 

ogrzewanie centralne tam nie grzeje, także jest duży problem. Mieszkaniec odwołał się od decyzji Pana 

Prezesa i ma przed sobą pismo z dnia 23 lutego 2023 r. od Prezesa Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie, które w całości uchyla zaskarżoną decyzję i przekazuje sprawę do ponownego rozpatrzenia. 

Zwrócił uwagę, że to już kolejny, gdzie pojawia się sprawa na linii Przedsiębiorstwo Komunalne – mieszkaniec 
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lub przedsiębiorca. To już się robi nagminne. Pan Burmistrz zapewniał, że woda musi zostać dostarczona, ale 

okazuje się, że pan Prezes jest ważniejszy od wszystkich i tę wodę odciął. Zapytał co Burmistrz zamierza 

zrobić w tej sprawie? Dodał, że nie mówi, że Pan Burmistrz zna wszystkie szczegóły tej sprawy, wymiary rur 

itd., ale chciał przedstawić tą sprawę po ludzku, bo ci ludzie nie mają ogrzanego domu od dwóch lat. Jeżeli to 

wygrają – a wszystko na to wskazuje – to będą odszkodowania np. za grzyb w domu. Tak po ludzku się 

zastanawia po co te konflikty, skoro chyba można łagodzić sytuację i załatwiać na korzyść mieszkańca? 

Poprosił Burmistrza o odniesienie się do tej sytuacji.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, ci państwo byli u niego około półtora roku temu i wtedy 

o tym rozmawiali. Potwierdził cytowane przez Przewodniczącego słowa, że ta woda im się absolutnie należy, 

tyle, że podali Przedsiębiorstwo Komunalne do sądu, w którym przegrali. Natomiast nie miał wiedzy o decyzji 

Prezesa Wód Polskich, więc poprosi Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego o wyjaśnienia. Urząd Miasta nie 

był stroną, więc takiej informacji od Prezesa Wód Polskich nie otrzymał. Dodał, że nie zna też treści decyzji, 

która była odwoływana do Wód Polskich, bo może to dotyczy czegoś innego. Ponownie zaznaczył, że wystąpi 

do Prezesa o wyjaśnienia, bo to jest nowy dokument, który rzuca nowe światło na przedmiotową sprawę.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.  

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Piotr Wawulski 


